
P R O T O K Ó Ł   NR  II/2006 
z posiedzenia Rady Gminy KROŚCIENKO WYŻNE 

sporządzony w dniu 6 grudnia 2006 roku 

 

 

 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13

00
 i trwało do godz. 15

15
, z przerwą 15-minutową 

w godz. 13
45 

– 14
00

. 

 

 

Siedzibą posiedzenia była sala narad Urzędu Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

Obecni radni wg załączonej listy obecności: obecnych 15 radnych – wszyscy obecni 

(lista obecności w załączeniu) 

 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

- Jan Kuźnar             - Wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

- Izabela Stojak        - Skarbnik Gminy Krościenko Wyżne, 

- Jan Omachel          - Sekretarz Gminy Krościenko Wyżne, 

- Piotr Grzegorzek   - Sołtys Sołectwa Pustyny, 

- Edward Bargiel     - Radny Powiatu Krośnieńskiego. 

 

 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał 

oraz wydanych zarządzeniach. 

6. Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy Krościenko Wyżne. 

7. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

8. Zamknięcie sesji. 
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Ad. 1 

 Rozpoczynając II  Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne Przewodniczący Rady 

– Antoni Dębiec otworzył obrady, powitał wszystkich radnych oraz obecnych na 

posiedzeniu. 

 

 

 

 

Ad. 2 

 W drugim punkcie proponowanego porządku obrad prowadzący posiedzenie – 

Antoni Dębiec na podstawie listy obecności stwierdził, że na sesji można podejmować 

prawomocne uchwały. Zauważył, że w sesji uczestniczy 15 radnych Gminy 

Krościenko Wyżne – wszyscy obecni. 

 

 

 

 

Ad. 3 

 W dalszej kolejności radni przystąpili do przyjęcia porządku obrad. 

 

 

 

Głos zabrał radny Kazimierz Zygarowicz, który zgłosił wniosek, aby: 

1) proponowany pkt 6 w brzmieniu: „6. Złożenie ślubowania przez Wójta 

Gminy Krościenko Wyżne.” realizować w pkt 4,  

2) proponowany pkt 4 w brzmieniu: „4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej 

sesji.” realizować w pkt 5, 

3) proponowany pkt 5 w brzmieniu: „5. Informacja Wójta Gminy za okres 

międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz wydanych 

zarządzeniach.” realizować w pkt 6. 

Powyższe umotywował tym, iż ślubowanie powinno odbyć się w pierwszej kolejności, 

natomiast realizacja pozostałych punktów po objęciu przez Jana Kuźnara obowiązków 

Wójta Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

Następnie Jan Kuźnar - Wójt Gminy Krościenko Wyżne złożył wniosek, aby: 

1) w miejsce proponowanego pkt 7 w brzmieniu: „Wolne wnioski, interpelacje 

i zapytania.” wprowadzić pkt 7 w brzmieniu: 

  „7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do wykonania części zadań  

z zakresu właściwości Powiatu Krośnieńskiego.”, 

2) proponowany pkt 7 realizować w pkt 8, 

3) proponowany pkt 8 realizować w pkt 9. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że będzie to podstawa do podpisania porozumienia z Zarządem 

Powiatu Krośnieńskiego w sprawie odśnieżania dróg powiatowych na terenie naszej 

gminy. 
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W dalszej kolejności głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Krościenko Wyżne. 

Złożył on wniosek, aby wykreślić z proponowanego porządku obrad pkt 4  

w brzmieniu: „Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji”, ponieważ nie odzwierciedla 

on faktycznego przebiegu I Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

Pozostali radni nie zgłosili innych wniosków i uwag do proponowanego porządku 

obrad. 

 

 

W związku z powyższym przystąpiono do głosowania. Przewodniczący Rady Gminy - 

Antoni Dębiec przypomniał radnym, iż Rada Gminy może wprowadzić zmiany  

w porządku bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 

 

 

„Za” przyjęciem wniosku zgłoszonego przez: 

1) radnego Kazimierza Zygarowicza głosowało 15 radnych (jednogłośnie),  

w związku z czym wniosek został przyjęty, 

2) Wójta Gminy – Jana Kuźnara głosowało 15 radnych (jednogłośnie),  

w związku z czym wniosek został przyjęty, 

3) Przewodniczącego Rady Gminy – Antoniego Dębca głosowało 15 radnych 

(jednogłośnie), w związku z czym wniosek został przyjęty. 

 

 

 

Następnie przystąpiono do przegłosowania proponowanego porządku obrad wraz  

z przyjętymi poprawkami. 

 

 

W głosowaniu jawnym przeprowadzonym przez prowadzącego posiedzenie „za” 

przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych (jednogłośnie), w związku z czym 

porządek obrad II Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne w dniu 6 grudnia 2006 r. 

został przyjęty w brzmieniu: 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy Krościenko Wyżne. 

5. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał 

oraz wydanych zarządzeniach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do wykonania części zadań z zakresu 

właściwości Powiatu Krośnieńskiego. 

7. Wolne wnioski, interpretacje i zapytania. 

8. Zamkniecie sesji. 
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Ad. 4 

 W kolejnym punkcie posiedzenia Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła 

do realizacji punktu czwartego porządku obrad w brzmieniu: „Złożenie ślubowania 

przez Wójta Gminy Krościenko Wyżne”. 

 

 

 

Prowadzący obrady oddał głos Wójtowi Gminy Krościenko Wyżne – Janowi 

Kuźnarowi (obwieszczenie Komisarza Wyborczego w Rzeszowie z dnia 27 listopada 

2006 r. o wynikach wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miast na obszarze 

województwa podkarpackiego przeprowadzonych w dniach 12 i 26 listopada 2006 r.).  

 

 

 

Jan Kuźnar – Wójt Gminy Krościenko Wyżne złożył wobec Rady Gminy Krościenko 

Wyżne ślubowanie o następującej treści: 

 

„Obejmując urząd wójta gminy, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu,  

a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 

mieszkańców gminy”. Po złożeniu powyższego ślubowania Wójt Gminy dodał zdanie: 

„Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Krościenko Wyżne – Antoni Dębiec stwierdził,  

iż w związku ze złożeniem ślubowania przed Radą Gminy Krościenko Wyżne,  

Jan Kuźnar obejmuje pełnienie obowiązków Wójta Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

 

Ad. 5 

 W piątym punkcie posiedzenia Rady Gminy Krościenko Wyżne Wójt Gminy – 

Jan Kuźnar złożył sprawozdanie ze swej działalności za okres międzysesyjny  

o realizacji wniosków i uchwał oraz wydanych zarządzeniach. 

 

 

 

Informacja Wójta Gminy Krościenko Wyżne za okres międzysesyjny - w załączeniu. 

 

 

 

Prowadzący obrady Antoni Dębiec przypomniał radnym, iż obowiązek przedstawiania 

przez Wójta Gminy powyższej informacji wynika ze statutu gminy. 
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W otwartej dyskusji dot. informacji Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji 

wniosków i uchwał oraz wydanych zarządzeniach głos zabrał radny Zdzisław 

Omachel. Zapytał on o środki finansowe w dziale 600 „Transport i łączność” – remont 

ul. Wąskiej w Krościenku Wyżnym. Zainteresowany był, czy są to środki pozostałe po 

wykonaniu remontu tej ulicy.  

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że są to środki, które pozostały  

po wykonaniu remontu ul. Wąskiej w Krościenku Wyżnym. 

 

 

 

Ponownie radny Zdzisław Omachel zapytał, czy zabrakło środków na dalszy remont  

ul. Wąskiej w Krościenku Wyżnym i czy zachodzi potrzeba zwiększenia środków na 

ten cel. 

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy - Jan Kuźnar stwierdził, że nie zabrakło środków. Kwota 

ta pozostała i przeznaczyliśmy ją na plac rekreacyjno-sportowy w Pustynach. 

Natomiast więcej środków nie jest potrzebnych, ponieważ ul. Wąska została 

zaasfaltowana, położono nawierzchnię i obsypano pobocza. W bieżącym roku nie 

możemy nic więcej zrobić, ponieważ na prace remontowe przy tej ulicy potrzebne jest 

przynajmniej 60 000 zł. Planowane prace na 2006 r. zostały zakończone. W chwili 

obecnej wyrównaliśmy połowę działki na placu rekreacyjno-sportowym w Pustynach. 

 

 

 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, który zapytał, czy istnieje 

możliwość poszerzenia ul. Wąskiej, ponieważ w niektórych miejscach ulica ta jest 

bardzo wąska i niebezpieczna oraz czy istnieją sporne sprawy własnościowe. 

 

 

Udzielając odpowiedzi Wójt Gminy - Jan Kuźnar stwierdził, że jest jedno takie 

miejsce na ul. Wąskiej, gdzie faktycznie jest problem przejazdu. Od dłuższego czasu 

nie możemy zawrzeć porozumienia z właścicielami przyległej posesji celem 

przesunięcia ogrodzenia. 

 

 

 

W dalszej kolejności głos zabrała radna Bernadeta Folta, która zapytała, czy jest 

możliwość wykonania bezpieczniejszego zjazdu na odcinku ul. Wąskiej w Krościenku 

Wyżnym, ponieważ jest on bardzo niebezpieczny, szczególnie dla dzieci, które drogą 

tą uczęszczają do szkoły. 
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Odpowiadając na pytanie radnej Wójt Gminy Krościenko Wyżne stwierdził, że jest to 

problem trudny do rozwiązania, ponieważ ograniczenie prędkości nic nie da, progi 

zwalniające też się nie sprawdzą. Rozważano możliwość wmontowania barierek dla 

pieszych celem przytrzymania się, szczególnie w zimie. Natomiast „większe piractwo 

drogowe” tam nie występuje. Nie ma prawnych rozwiązań, ewentualnie ustawienie 

tabliczki przestrzegającej o wąskiej i niebezpiecznej drodze. 

 

 

 

Następnie o głos poprosił radny Grzegorz Kondracki, który poruszył temat 

powiększenia parkingu przy kościele w Pustynach. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy - Antoni Dębiec stwierdził, iż taki wniosek można 

będzie złożyć w trakcie dyskusji nad budżetem Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok. 

 

 

 

Następnie radna Krystyna Lorens zapytała, jakie organizacje lub przedsiębiorcy 

wystąpili o sfinansowanie przygotowania zawodowego młodocianych pracowników. 

 

 

Sekretarz Gminy -  Jan Omachel stwierdził, że z takim wnioskiem wystąpiła firma 

„SANTOS”. Dodał, iż zadanie to było realizowane do tej pory przez Wojewodę 

Podkarpackiego i Kuratorium Oświaty. Gminy przejęły to zadanie po raz pierwszy.  

W chwili obecnej otrzymaliśmy pierwszą dotację. Pracodawca, który stara się  

o refundację składa wniosek do Urzędu Gminy na określoną kwotę, określając ilość 

osób, które szkoli. Urząd Gminy przekazuje te informacje do Wojewody. W chwili 

obecnej jeden przedsiębiorca złożył wniosek o dofinansowanie jednej osoby. 

 

 

 

Pozostali radni nie zgłosili wniosków i uwag, w związku z czym Przewodniczący 

Rady Gminy zamknął dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

 

 

W głosowaniu jawnym przeprowadzonym przez prowadzącego posiedzenie Rada 

Gminy Krościenko Wyżne 14 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się” przyjęła 

informację Wójta Gminy Krościenko Wyżne za okres między sesyjny o realizacji 

wniosków i uchwał oraz wydanych zarządzeniach. 

 

 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zarządził  

15-minutową przerwę w godz. 13
45

- 14
00

. 
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Ad. 6.  

 W dalszej kolejności Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła do podjęcia 

uchwały w sprawie przejęcia do wykonania części zadań z zakresu właściwości 

Powiatu Krośnieńskiego. 

 

 

 

Projekt uchwały obecnym przedstawił Wójt Gminy – Jan Kuźnar. Stwierdził on, że 

proponuje się przyjęcie do wykonania części zadań z zakresu właściwości Powiatu 

Krośnieńskiego – Powiatowego Zarządu Dróg w Krośnie polegających na zimowym 

utrzymaniu następujących dróg powiatowych: 

1) nr 0971R Krościenko Wyżne – Iskrzynia - o długości 2,8 km 

2) nr 0967R Korczyna – Krościenko Wyżne - o długości 2,1 km 

3) nr 0973R Krosno – Iskrzynia   - o długości 4,6 km. 

Natomiast szczegółowe warunki realizacji przyjętych zadań zostaną określone  

w stosownym porozumieniu zawartym pomiędzy Gminą Krościenko Wyżne  

a Zarządem Powiatu Krośnieńskiego. Dodał, że Gmina Krościenko Wyżne może 

odśnieżać drogi powiatowe jedynie po podjęciu przedmiotowej uchwały i podpisaniu 

porozumienia. W tym sezonie zimowym stawki będą nieco inne niż w ubiegłym  

– 1 200 zł/km. 

 

 

 

Następnie głos zabrał radny Zdzisław Omachel, który zapytał na jaki okres zostanie 

ustalona stawka (miesięcznie, czy sezonowo) oraz czy w przypadku wystąpienia 

późniejszych opadów śniegu będzie potrącona jakaś kwota. 

 

 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Gminy - Jan Omachel stwierdzając, iż nie ma 

możliwości potrącenia żadnej kwoty, a stawki ustalane są na sezon. 

 

 

 

Pozostali radni nie zgłosili wniosków i uwag w związku, z czym Przewodniczący 

Rady Gminy Antoni Dębiec zamknął dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

 

 

 

 

W głosowaniu jawnym przeprowadzonym przez prowadzącego obrady Rada Gminy 

Krościenko Wyżne 15 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła UCHWAŁĘ NR 

II/8/2006 w sprawie przejęcia do wykonania części zadań z zakresu 

właściwości Powiatu Krośnieńskiego (uchwała w załączeniu). 
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Ad. 7 

 W dalszej części posiedzenia przystąpiono do realizacji punktu siódmego 

przyjętego porządku obrad w brzmieniu: „Wolne wnioski, interpretacje i zapytania”. 

 

 

 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec, który 

zapoznał obecnych z pismem Przedszkola św. Józefa w Krościenku Wyżnym  

(data wpływu 30.11.2006 r.) w sprawie uwzględnienia większych wydatków  

na przedszkole w nowym roku budżetowym. Prośbę tę poparła Rada Rodziców  

(pismo w załączeniu). 

 

 

 

Do ww. pisma ustosunkowała się Izabela Stojak – Skarbnik Gminy Krościenko 

Wyżne, która stwierdziła, że w projekcie budżetu na przyszły rok została zaplanowana 

dotację w kwocie 71 900 zł z przeznaczeniem na wydatki bieżące. 

 

 

 

Prowadzący posiedzenie zapytał, czy w projekcie budżetu na 2007 rok uwzględnione 

zostały wydatki remontowe w rozdziale 80104 „Przedszkola”. 

 

 

Odpowiadając Izabela Stojak stwierdziła, iż wydatki te nie zostały uwzględnione, lecz 

jeżeli zajdzie taka potrzeba istnieje możliwość dokonania zmiany. 

 

 

 

Następnie z prawa do głosu skorzystała radna Bernadeta Folta, która poprosiła  

o wyjaśnienie w sprawie wynajmowanego przez siebie gabinetu w budynku Ośrodka 

Zdrowia w Krościenku Wyżnym. Wyjaśniła, że w dniu ślubowania złożyła pisemną 

rezygnację z wynajmu tego pomieszczenia (pismo w załączeniu). 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy - Antoni Dębiec dodał, że do Rady Gminy wpłynęła 

kopia pisma przekazanego do Wójta Gminy Krościenko Wyżne od radnej Bernadety 

Folty. Następnie odczytał treść ww. pisma celem zapoznania ze sprawą wszystkich 

zgromadzonych, po czym przedstawił treść art. 24f ust. 1 i ust. 1a ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Następnie poprosił o wyjaśnienia Wójta 

Gminy Krościenko Wyżne (pismo w załączeniu). 

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że jeżeli radnej zależy, to można zmienić sposób 

rozwiązania tej umowy. Dodając stwierdził, że na podstawie ustawy o gospodarce 

nieruchomościami Wójt nie może podpisać umowy na okres dłuższy niż na 3 lata  
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- po upływie tego okresu niezbędna jest zgoda Rady Gminy na kontynuowanie tej 

umowy. Wójt Gminy dodał, iż nie pogrążał radnej Bernadety Folty lecz dążył do 

szybkiego rozwiązania tej sprawy, podejmującdziałania zgodnie z prawem.  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec stwierdził, iż to nie stało się z winy 

radnej Bernadety Folty. 

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar dodał, że on nie twierdzi, iż jest to wina 

radnej. 

 

 

 

Ponownie Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy nie można było przychylić się do 

wniosku radnej Bernadety Folty. Dodając stwierdził, że w konsekwencji to niczego nie 

zmienia, ponieważ radna jest zobowiązana zaprzestać prowadzenia działalności  

w okresie do 3 miesięcy. 

 

 

Nawiązując do wypowiedzi Przewodniczącego Rady Gminy, Wójt Gminy – Jan 

Kuźnar dodał, iż przed złożeniem przez radną Bernadetę Foltę pisma, rozmawiał z nią 

w jakim terminie zostanie rozwiązana umowa. Radna zgodziła się, więc nie rozumie 

dlaczego teraz są jakieś problemy w związku z tą sprawą. 

 

 

Kontynuując dyskusję radna Bernadeta Folta stwierdziła, iż nie ma żadnego problemu, 

a dokument zrzekający się wynajmu lokalu złożyła w dniu ślubowania, lecz nie 

wiedziała, że spowoduje to rozwiązanie umowy w trybie natychmiastowym. 

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar ponownie dodał, iż ustawa o gospodarce nieruchomościami 

wyraźnie mówi, że Wójt Gminy może spisać umowę maksymalnie na okres 3 lat. 

 

 

Wyrażając swoją opinię – Przewodniczący Rady Gminy dodał, że sprawa ta nie 

została poprawnie załatwiona pod względem prawnym, tym bardziej, że jeden  

z artykułów ustawy o samorządzie gminnym wprost mówi, iż z radnym nie można 

rozwiązać stosunku pracy bez zgody Rady Gminy. Natomiast działanie Wójta 

pozbawia radną Bernadetę Foltę lokalu, który służy jej do prowadzenia działalności. 

 

 

Następnie o głos poprosił radny Zdzisław Omachel. Stwierdził on, że nie zna treści 

umowy dzierżawy, jednakże domniemuje, że nie zostały spełnione konkretne zapisy 

tej umowy, skoro umowa została rozwiązana w trybie natychmiastowym. 
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Odpowiadając Wójt Gminy Krościenko Wyżne stwierdził, iż umowa ta straciła 

ważność już w 2005 roku, a w tej chwili została rozwiązana ze skutkiem 

natychmiastowym.  

 

 

Kontynuując radny Zdzisław Omachel zapytał na jakiej podstawie została rozwiązana 

ta umowa. 

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że podstawa prawna rozwiązania 

tej umowy zamieszczona została w odpowiedzi na pismo, które otrzymała radna 

Bernadeta Folta tj. między innymi nie korzystanie z pomieszczenia i potrzeba 

zagospodarowania przedmiotowego pomieszczenia dla potrzeb SPG ZOZ. 

 

 

Ponownie o głos poprosiła radna Bernadeta Folta, która wyjaśniła, że jej praca polega 

na wyjazdach w teren (do pacjentów), a nie przesiadywanie w gabinecie. 

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar zapytał, czy ten gabinet faktycznie jest potrzebny. 

 

 

Odpowiadając radna Bernadeta Folta stwierdziła, że ona jeździ do pacjentów do ich 

domów, lecz zgodnie z wymogami Narodowego Funduszu Zdrowia pielęgniarka 

środowiskowa musi posiadać gabinet. Kierując pytanie do Wójta zapytała, czy może 

wynajmować to pomieszczenie do dnia 31 grudnia 2006 roku, tym bardziej, że Wójt 

Gminy powiadomił o tym fakcie Fundusz. 

 

 

W odpowiedzi Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, iż do 31 grudnia 2006 r. radna 

Bernadeta Folta może korzystać z wynajmowanego pomieszczenia. Dodał również, że 

takie sprawy powinno załatwiać się w Urzędzie Gminy. 

 

 

Do dyskusji włączył się Przewodniczący Rady Gminy, który stwierdził, że wszystko 

byłoby w porządku, gdyby sprawa wypowiedzenia umowy najmu nie wystąpiła  

w momencie wyboru Bernadety Folty na radną, ale jak stwierdził Wójt Gminy tą 

sprawę należało załatwić wcześniej. Dodał, że rozwiązanie z radnym stosunku pracy 

wymaga uprzedniej zgody Rady Gminy.  

 

 

Wójt Gminy Krościenko Wyżne stwierdził, iż on nie jest pracodawcą radnej Bernadety 

Folty, a sprawa ta dotyczy czegoś innego. 
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Następnie prowadzący posiedzenie zapytał radną Bernadetę Foltę, czy będzie 

potrzebować tego gabinetu do końca bieżącego roku. 

 

 

Odpowiadając radna Bernadeta Folta stwierdziła, że potrzebuje wynajmowanego 

pomieszczenia przeznaczonego na gabinet do końca bieżącego roku. 

 

 

W dalszej kolejności głos zabrał Wójt Gminy Krościenko Wyżne, który stwierdził,  

że jeżeli radna Bernadeta Folta przyjdzie do Urzędu Gminy sprawa ta zostanie 

załatwiona. 

 

 

Radny Zdzisław Omachel wyrażając swoją opinię stwierdził, że pismo złożone do 

Urzędu Gminy przez radną Bernadetę Foltę w sprawie wypowiedzenia umowy najmu 

w związku z wyborem na radną wpłynęło w ustawowym terminie i należało je 

respektować. Natomiast zaniedbania z ramienia Urzędu Gminy należało wyjaśnić 

wcześniej lub później. Jednakże pismo, które wystosował Wójt Gminy dot. trybu 

natychmiastowego wypowiedzenia umowy w jego przekonaniu było niepotrzebne. 

 

 

Podsumowując Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec stwierdził, że zgodnie  

z wypowiedzią Wójta Gminy sprawa radnej Bernadety Folty zostanie załatwiona po 

zgłoszeniu się radnej do Urzędu Gminy. 

 

 

Radna Bernadeta Folta zapytała, czy zostanie spisana nowa umowa w sprawie 

wynajmu pomieszczenia, ponieważ nie jest pewna, czy będzie mogła z niego 

korzystać do końca bieżącego roku. 

 

 

Odpowiadając Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Wójt Gminy potwierdził,  

iż radna będzie mogła korzystać z gabinetu do końca 2006 roku. Skierował prośbę do 

radnej Bernadety Folty, aby poinformowała radnych o przebiegu załatwienia 

przedmiotowej sprawy na następnej sesji. 

 

 

 

Następnie z prawa głosu skorzystał radny Zbigniew Liput, który przedstawił sprawę 

skrzyżowania ul. Mostowej z ul. Północną w Krościenku Wyżnym. Stwierdził, że na 

skrzyżowaniu tym jest bardzo niebezpiecznie, nie ma stosownego oznakowania, nie 

oznaczono przejścia dla pieszych, a przecież tamtędy uczęszczają dzieci do szkoły. 

Następnie mówca poruszył sprawę skrzyżowania ul. Marynkowskiej z ul. Południową 

w Krościenku Wyżnym przy Delikatesach Centrum. Podobnie jak wcześniejsza 

sprawa skrzyżowanie to stanowi zagrożenie i nie jest oznakowane. Zauważył,  

że należy problemy te zgłosić do Zarządu Dróg Powiatowych. W dalszej kolejności 
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radny Zbigniew Liput zapytał, czy istnieje możliwość wykonania remontu  

ul. Marynkowskiej i ul. Północnej w Krościenku Wyżnym, ponieważ nawierzchnia na 

tych ulicach uległa zniszczeniu. Na koniec mówca poruszył temat mostu na  

ul. Marynkowskiej, który należały zmodernizować. 

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że jeżeli chodzi o skrzyżowanie 

ul Południowej z ul. Marynkowską, Starostwo Powiatowe wykonało już projekt, 

jednakże nie jest on w całości zgodny z naszymi wymaganiami np. umieszczenie 

wysepek na ul. Południowej, które zwężają drogę. Natomiast ustosunkowując się do 

drugiej sprawy przedstawionej przez przedmówcę dot ul. Mostowej stwierdził, iż  

w przyszłym roku planuje się wmontowanie dwóch progów zwalniających  

i wykonanie przejścia dla pieszych. Następnie Wójt dodał, iż drogi które wymienił 

radny Zbigniew Liput w większości są drogami powiatowymi i w tej kwestii mogą 

wypowiedzieć się radni powiatu. Jednakże skrzyżowanie ul. Północnej  

z ul. Marynkowską jest wykonywane z wydatków bieżących. Aktualnie trwają tam 

prace mające na celu poprawę krawężnika, a przyszłości  planuje się ułożenie  

ok. 100 mb chodnika. W sprawie modernizacji mostu na ul. Marynkowskiej 

występowaliśmy z wnioskiem 2 lata temu. Dodając Wójt Gminy – Jan Kuźnar 

stwierdził, że potrzeba wykonania powyższych prac została uwzględniona we 

wnioskach złożonych do budżetu powiatu na 2007 rok.  

 

 

Nawiązując do wypowiedzi Wójta Gminy głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy – 

Antoni Dębiec, który zapytał o budowę chodnika przy ul. Marynkowskiej  

w Krościenku Wyżnym. Zainteresowany był, czy Starostwo Powiatowe w Krośnie 

współfinansuje to zadanie.  

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że Starostwo Powiatowe  

w Krośnie przekazało materiały tj.: plastikowe rury oraz ok. 5 samochodów kamienia 

na zasypanie poboczy. 

 

 

 

Następnie o głos poprosił Bolesław Pudłowski, który przypomniał sprawę wjazdu do 

Urzędu Gminy. Zauważył, że wjazd należy oznakować, ponieważ jest niebezpieczny, 

w związku z czym może dojść do wypadku drogowego. 

 

 

 

Radny Krzysztof Podkul poruszył sprawę możliwości zakupu działki przy parkingu  

w Pustynach przez Urząd Gminy Krościenko Wyżne. 
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Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że działka ta dla działalności 

gminy byłaby potrzebna, ponieważ leży w bardzo atrakcyjnym miejscu i można 

stworzyć pewien kompleks – Dom Ludowy, parking i dodatkowo wybudować 

określony obiekt, ponieważ jest to teren budowlany.  

 

 

Kontynuując dyskusję Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec stwierdził,  

iż w pierwszej kolejności należy rozpoznać koszty zakupu tej działki. 

 

 

W dyskusji  radny Kazimierz Zygarowicz stwierdził, że koszt zakupu tej działki to  

ok. 45 000 zł. 

 

 

Ponownie o głos poprosił Wójt Gminy, który stwierdził, że właściciel może sprzedać 

tę działkę za wyższą cenę, dlatego trzeba się pospieszyć z decyzją i sporządzić 

odpowiednie dokumenty, ponieważ jest wielu chętnych na zakup tej działki. Dodał, że 

kwota przedstawiona przez radnego Kazimierza Zygarowicza jest realną kwotą, za 

którą gmina mogłaby zakupić tę działkę.  

 

 

Następnie z prawa głosu skorzystał sołtys Piotr Grzegorzek, który potwierdził, iż jest 

wielu chętnych na zakup tej działki, dlatego zwrócił się do Rady Gminy Krościenko 

Wyżne o wstępne ustalenia dot. zakupu.  

 

 

 

Kolejnym mówcą był radny Grzegorz Kondracki, który zwrócił uwagę na tereny 

inwestycyjne, a konkretnie na ich pozyskiwanie, ponieważ jest wielu inwestorów, 

którzy szukają takich terenów. Dodał, że byłoby to bardzo korzystne dla gminy. 

 

 

 

Sołtys Piotr Grzegorzek zapytał, czy istnieje możliwość wykonania brakującego 

odcinka asfaltu przy Domu Ludowym w Pustynach, ponieważ przy nowo 

zaasfaltowanej nawierzchni na ul. Centralnej w Pustynach, teren ten wygląda bardzo 

brzydko. 

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, iż w tej chwili nie ma środków  

w budżecie na tę inwestycję. 

 

 

 



 14 

Włączając się do dyskusji sołtys Bolesław Pudłowski zapytał, kiedy planuje się 

dokończane dojazdów do domów przy ul. Północnej i ul. Południowej w Krościenku 

Wyżnym. 

 

 

W odpowiedzi Wójt Gminy stwierdził, że będzie dążył do dokończenia powyższych 

prac, jednakże w chwili obecnej nie posiada środków finansowych na ten cel. Decyzja 

należy do Rady Gminy, a nie do Wójta. 

 

 

 

Radna Grażyna Prugar-Gołda poruszyła problem oświetlenia na ul. Południowej  

w Krościenku Wyżnym. Stwierdziła ona, iż w zeszłym tygodniu było ono wyłączone. 

 

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy sołtys Bolesław Pudłowski 

zauważył, że w zeszłym tygodniu miał zgłoszenia na ten temat, ale na dzień dzisiejszy 

oświetlenie jest naprawione. 

 

 

Ponownie radna Grażyna Prugar-Gołda zapytała, czy będą prowadzone prace 

związane z modernizacją oświetlenia. 

 

 

Udzielając odpowiedzi Wójt Gminy – Jan Kuźnar poinformował, że po wszelkich 

interwencjach dokonaliśmy przeglądu całego oświetlenia i wyliczyliśmy, co najmniej 

10 usterek. Usterki dotyczą ok. 20 starych opraw, które nadają się do wymiany  

i w najbliższym czasie będzie to wykonane. 

 

 

Nawiązując do wypowiedzi Wójta Gminy, sołtys Bolesław Pudłowski dodał, że jeżeli 

nie świeci kilka żarówek energetyka nie przyjedzie do takiej usterki, natomiast 

przyjeżdżają do większej ilości nie świecących lamp. 

 

 

 

W dalszej kolejności głos zabrała radna Krystyna Lorens. Złożyła ona interpelację  

w sprawie przygotowania informacji dot. realizacji zadania: „Budowa mostu pieszo – 

jezdnego na rzece Wisłok”. Następnie radna zapytała, czy informacja zostanie 

przygotowana na następną sesję. 

 

 

W odpowiedzi Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec stwierdził,  

iż informacja powinna być przygotowana ciągu 14 dni czyli na kolejną sesję. 
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Następnie prowadzący odczytał skargę, która wpłynęła do Przewodniczącego Rady 

Gminy w dniu 22 listopada 2006 r. Sławomira Marszałka, zam. Krościenko Wyżne  

ul. Północna dotycząca zwiększenia limitu sprzedaży napojów alkoholowych. 

Prowadzący przytoczył historię całej sprawy i wyjaśnił, iż była ona poruszana na 

poprzednich sesjach. Dodał, że Wójt Gminy składał wniosek (projekt uchwały)  

o zwiększenie limitu sprzedaży napojów alkoholowych lecz uchwała nie została 

podjęta. Prowadzący poinformował zebranych, iż przygotował odpowiedz  

w powyższej sprawie, z która zapoznał radnych (pisma w załączeniu).  

 

 

Z prawa głosu skorzystał radny Paweł Lorens, który stwierdził, iż problem 

zwiększenia limitu sprzedaży napojów alkoholowych jest słuszny. Jego zdaniem 

alkohol powinien być dostępny dla mieszkańców na terenie naszej gminy, a środki  

z jego sprzedaży powinny wpływać do budżetu Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy prowadzący posiedzenie 

poinformował, że w chwili obecnej Rada Gminy ustaliła dwa punkty sprzedaży 

napojów alkoholowych powyżej 4,5% zawartości alkoholu (z wyjątkiem piwa) 

przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży i dwa punkty przeznaczone do 

spożycia w miejscu sprzedaży. Limit ten jest wykorzystany. Następnie dodał, iż nic 

nie stoi na przeszkodzie, aby złożyć wniosek o zwiększenie limitu. 

 

 

Nawiązując do wypowiedzi Przewodniczącego Rady Gminy, Sekretarz Gminy – Jan 

Omachel dodał, że wniosek o zwiększenie limitu sprzedaży napojów alkoholowych 

może złożyć Wójt, co najmniej 3 radnych lub Komisja. 

 

 

 

Radny Zdzisław Omachel zapytał, czy Wójt Gminy Krościenko Wyżne udzielił 

Sławomirowi Marszałkowi odpowiedzi dot. nieudzielania zezwolenia na sprzedaż 

napojów alkoholowych o zawartości powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa). 

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, iż nie pamięta czy była 

odpowiedź, ale jeżeli wpłynęło pismo to z pewnością udzielono odpowiedzi. 

 

 

 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Krościenko Wyżne, który 

poinformował radnych o propozycjach szkoleń dla radnych i przewodniczących. 

Dodał, iż koszty tych szkoleń są wysokie, jednakże warto zastanowić się nad 

zorganizowaniem tych szkoleń w siedzibie Urzędu Gminy (pisma w załączeniu). 

 



 16 

Sołtys Piotr Grzegorzek zapytał, czy osoba nie będąca członkiem komisji może brać 

udział w obradach komisji. 

 

 

Udzielając odpowiedzi Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że osoba taka może 

brać udział w posiedzeniu komisji, lecz nie ma prawa do głosowania. 

 

 

Z prawa do głosu skorzystał radny Zdzisław Omachel, który stwierdził, iż nie wszyscy 

byli przygotowani do poprzedniej sesji, a mianowicie nie wszyscy radni posiadali 

statut Gminy Krościenko Wyżne. Zapytał, dlaczego nie dostarczono wszystkim 

radnym statutu.  

 

 

Włączając się do dyskusji radny Paweł Lorens stwierdził, że jest to trochę śmieszne. 

Wg niego Przewodniczący Rady Gminy powinien zadbać o to, aby wszyscy radni 

otrzymali statut. 

 

 

Ustosunkowując się do dyskusji Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec 

stwierdził, że wyraził potrzebę przekazania radnym statutu gminy, lecz podobno 

zostało to zabronione przez Wójta Gminy – Jana Kuźnara. 

 

 

Wójt Gminy stwierdził, że on niczego nie zabraniał. 

 

 

Kontynuując radny Paweł Lorens dodał, że statut jest zamieszczony na stronie 

internetowej Urzędu Gminy i każdy może się z nim zapoznać. 

 

 

Następnie o głos poprosił radny Jacek Frydrych, który stwierdził, iż statut był 

potrzebny tylko nowym radnym, ponieważ osoby, które były radnymi w poprzedniej 

kadencji są z nim zapoznane. 

 

 

Do dyskusji ponownie włączył się radny Paweł Lorens, który zapytał skąd radny Jacek 

Frydrych wie, kto zna statut a kto nie, skoro statut jest zamieszczony na stronie 

internetowej. 

 

 

Radny Jacek Frydrych stwierdził, że wywnioskował to po braku zgody radnego 

Lorensa na pełnienie funkcji członka komisji, zaproponowanego przez 

Przewodniczącego Rady Gminy – Antoniego Dębca. 
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W dalszej kolejności Wójt Gminy Krościenko Wyżne zauważył, że nie ma sensu 

przywoływać zachowań poszczególnych radnych i dodał, iż radny Paweł Lorens na 

pewno jest chętny do pracy w komisji Rady. Należy tylko stworzyć „ramy prawne”, 

które umożliwiłyby mu członkowstwo w komisji. 

 

 

 

 

Ad. 8 

 W ostatniej części posiedzenia wobec wyczerpania porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Krościenko Wyżne Antoni Dębiec podziękował 

wszystkim obecnym za udział w posiedzeniu, a następnie zamknął II Sesję Rady 

Gminy Krościenko Wyżne w dniu 6 grudnia 2006 roku. 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

      Przewodniczący Rady    

 

       mgr Antoni Dębiec 

 

 

Protokołowała: 

 

 Joanna Inglot 


